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Röviden
Alfa-Romeo találkozó
Szeptember 13-án, szomba-

ton Alfa-Romeo találkozó lesz 
a Szarvasi Arborétum parko-
lójában – tájékoztatta lapunkat 
dr. Hanyecz Katalin igazgató. 
Az Alfa-Romeo találkozó ha-
sonlóan zajlik majd, mint a ve-
terán jármű találkozón tavasz-
szal: az Arborétum lezárt ki-
sebbik parkolórészébe érkez-
nek az autók 8 és 13 óra között. 
Előreláthatóan 10 óra körül vár-
ható a legtöbb autó.

Hagyma és burgonya
A Nyugdíjas Érdekvédelmi 

Közhasznú Szervezetnél szep-
tember 19-én 8 órától hagy-
ma és burgonya árusítás lesz, a 
szokásos helyszínen, a könyv-
kötészetnél.

Lázár Lajos, elnök

Határőrök találkozója
Huzamosabb ideje bevett 

szokás, hogy évente más és más 
településen találkoznak egy-
mással azok a határőrök, akik 
1962. november 12-én Békés 
és Hajdú-Bihar megye terüle-
téről vonultak be Nyírbátorba. 
Az idei randevút szeptember 
13-án Szarvason tartják meg 
a Vasipari Zrt. ebédlőjében. A 
szervezők az eseményre várják 
az egykori ezredparancsnokot, 
Bagyinka György nyugállo-
mányú alezredest, a Szabolcs-
Szatmár Megyei Rendőr-főka-
pitányság vezetőjét, valamint 
Babák Mihály polgármestert.

Szúnyoggyérítés
Értesítjük a lakosságot, hogy 

Szarvas Város Önkormányzata 
illetékességi területén 
szeptember 11-én, csütörtö-
kön 18 óra 30 perc és 20 óra 

30 perc között 
légi szúnyogirtás lesz, me-

lyet az éjszakai órákban földi 
irtás követ.

A szúnyoggyérítésre felhasz-
nált vegyszer:

Légi irtás esetén: 
K-OTHRIN ULV 
Földi irtás esetén: 
RESLIN PREMIUM
A vegyszerek a méhekre ve-

szélyesek, emberre és melegvé-
rű állatokra veszélytelenek.

Rossz idő esetén (lehülés, 
eső, szél) a szúnyoggyérítés 
szeptember 12-én vagy 13-án 
ugyanebben az időben lesz.

Hatósági, Szociális és 
Családvédelmi Osztály

Alig maradt üresen szék a 
művelődési ház színháztermé-
ben, mégis családias légkörű 
volt a művészeti alapiskola év-
nyitója. Az intézményt immár 
Szarvasi Általános Művelődési 
Központ Chován Kálmán Mű-
vészeti Alapiskola intézmény-
egységnek nevezik. Az igazga-
tó Csasztvan András, Brachna 
Irén most intézményegység-ve-
zető, a szobája is máshol van, 
és nem azt az ajtót kell használ-
ni az épületbe jutáshoz, amelyi-
ket tavaly. Meg lesz egy informá-
ciós pult is az épület előcsarno-
kában, ahol mindig meg tudják 
mondani, az épület melyik ter-

mében éppen mi zajlik. Amúgy 
minden maradt a régiben. Az év 
eleji köszöntő szavakat és tudni-
valókat elmondó Irénke néni is-
mertette, hogy a változások, az 
intézményösszevonás remélhe-
tően ennél többet nem is jelent az 
idejáró több mint 500 gyereknek. 
A céljuk most is az, hogy tánco-
ló, daloló, játszó, gyerekeket ne-
veljenek, akik képessé válva át-
engedik magukat a káprázatnak 
kicsit másokká, a jót, a szépet 
szerető emberekké válnak.

Apropó tánc. Van még egy 
változás. Ettől az évtől kezdve 
Csabacsüdön is lesz kihelyezett 
tagozata az iskolának, szeptem-

bertől néptáncot tanulhatnak 
ott a kisdiákok a művészeti is-
kola tanárának irányításával. 

Az év eleji, várakozásteli 
hangulatban jó volt hallani ar-
ról, milyen versenyekre, pá-
lyázatokra készülhetnek idén a 
művészpalánták, hogy lesznek 
majd újra kakaó-koncertek, és 
ebben az évben is folytatódik 
a zenei vetélkedő és nem ma-
rad el az elsősök avatása sem, 
az első vizsgák után. Szép volt 
a társastáncosok bemutatója is, 
remélhetően hasonló harmóni-
ával sikerült megoldani az év-
kezdés igazi nagy produkcióját, 
a tanulók órabeosztását is.

Tanévnyitó változásokkal

Egy szokatlanul meleg szep-
tember 6-iki szombaton kö-
szöntötte Roszik Zoltán igaz-
gató a Tessedik Sámuel Múze-
umban azokat, akik kíváncsiak 
voltak a IX. Festő-alkotó Tábor 

Megtalálták helyüket
Idén már kilencedik alkalommal szervezte meg Festő-alkotó 
táborát a Szarvasi Arborétumban Szabó László, s a hagyomá-
nyoknak megfelelően a tábor idején született képeket egy ősz 
eleji kiállításon mutatják be az alkotók a közönségnek.

kiállítására. Megnyitóbeszédé-
ben Kiszely Mihály alpolgár-
mester köszönte meg a város 
önkormányzata nevében azt a 
munkát, amivel az amatőr al-
kotók időről-időre megörven-

deztetik a szarvasiakat. Öröm-
mel konstatálta, hogy ez a tá-
bor megtalálta a helyét a város 
kulturális életében, a közön-
ség pedig rátalált a művészet 
ezen formájának befogadására. 
Gratulált az alkotóknak, s a tá-
bort rendre megszervező Szabó 
Lászlónak, s kívánta, hogy még 
hosszú ideig legyen kedvük és 
energiájuk találkozni, alkotni. 
Kiszely Mihály megnyitóbe-
szédét követően Szabó László 
köszönte meg az érdeklődők-
nek, hogy eljöttek a kiállítás 
megnyitójára, s elmondta azt is, 
hogy a múzeumban látható ké-
pek nem mindegyike született a 
mostani alkotótáborban, hiszen 
egy hét alatt nem is lehet ennyi 
képet festeni. Az alkotók ko-
rábbi munkáiból is láthatnak a 
teremben festményeket, melye-
ket a művészek szeretettel hoz-
tak, abban a reményben, hogy 
a közönség is szeretettel fogad-
ja azokat.

A működést, a szakmai mun-
kát és a gazdálkodást is ellenőr-
zi az önkormányzati minőség-
ellenőrzési program keretében 
a testület művelődési és pénz-
ügyi bizottsága az előttünk álló 
tanévben is. A képviselő-testü-
let legutóbbi ülésén elfogadta 
azt a tervet, melynek alapján az 
első félévben vizsgálják az ön-
kormányzat intézményeiben a 

pedagógiai munka szervezését, 
az intézményi dolgozók alkal-
mazásának feltételeit, a köte-
lező eszközök és felszerelések 
meglétét. A második félévben 
beszámoltatják az intézmény-
vezetőket és kétszer tartanak 
költségvetési ellenőrzést. Elő-
ször az összevont új intézmé-
nyek átdolgozott költségvetését 
tekintik át, később pedig a költ-

ségvetések időarányos teljesíté-
sét vizsgálják.

Ehhez a témához kapcsoló-
dik, hogy az augusztusi testü-
leti ülés napirendjén a Chován 
Kálmán Művészeti Alapiskola 
és Szarvas Város Közoktatási 
Inézéménye intézményvezetői-
nek a múlt tanévről szóló írásos 
beszámolói szerepeltek, melye-
ket a testület elfogadott.

Minőség az intézményekben


